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مدیر جهاد کشاورزی شهرستان کازرون 
خبر داد؛

اجرای احکام قضایی در راستای 
تخریب ساخت وسازهای غیرمجاز 

در شهرستان کازرون

 

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان کازرون، از عزم جزم امور 
اراضی این شهرستان برای اجرای احکام قضایی در راستای 
تخریب ساخت و سازهای غیرمجاز و آزادسازی اراضی بخش 

کشاورزی و باغات در سطح شهرستان کازرون خبر داد.
معاونت  روابط عمومی  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  به گزارش 
کازرون،  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیریت  و  سازمان 
افزود: در راستای اجرای احکام قطعی، تعداد  حمید رشیدی 
هشت مورد اجرای احکام در روستای احمدآباد پل آبگینه 
مرداد 1400  و محدوده آب خیرات در روز شنبه شانزدهم 

انجام شد.
این مقام مسئول تصریح کرد: پنج باغ شهر به مساحت 2/5 
هکتار در محدوده اراضی کشاورزی که در حال شکل گیری 
مجموعه باغشهری جدید بوده، 2 مورد دیوارکشی در اطراف 
اراضی کشاورزی به مساحت ۵۰۰۰ مترمربع و یک استخر 
غیرمجاز در اراضی ملی به مساحت 400 مترمربع تخریب و 

آزادسازی شد.
باغات  اراضی کشاورزی و  از  بر حفاظت  تأکید  با  رشیدی 
اظهار کرد: بارها تذکر داده ایم که بدون مجوز در زمین های 
تغییر کاربری صورت نگیرد، چرا که  کشاورزی هیچ گونه 

اموال خود افراد از بین می رود.
وی گفت: این تخریب ها در چارچوب اجرای احکام قطعی 
 ۱۰ ماده   ۲ تبصره  اجرای  در  دادستان  دستور  با  و  دادگاه 
قانون حفظ کاربری اراضی زراعی و باغ ها، با حضور نماینده 
اراضی  امور  اداره  کارشناسان  و  انتظامی  نیروی  دادستان، 

شهرستان کازرون انجام شد.

مرودشت

مدیر جهاد کشاورزی مرودشت:
خبرنگاران در توسعه بخش 
کشاورزی نقش مستقیم دارند

معاون سازمان و مدیر جهاد کشاورزی شهرستان مرودشت 
کشاورزی  بخش  در  فعال  رسانه های  و  خبرنگاران  گفت: 
کشاورزی  بخش  توانمندی  و  ظرفیت  معرفی  در  همواره 
و  ترویج  و  توسعه  و  اشتغال  ایجاد  خصوصاً،  شهرستان  این 
ایفا  مهمی  نقش  بخش  این  در  نوین  به کارگیری روش های 

کرده اند.
معاونت  روابط عمومی  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  به گزارش 
مرودشت،  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیریت  و  سازمان 
فرار  گرامیداشت  مناسبت  به  که  پیامی  در  همتی  کاووس 
رسیدن روز خبرنگار صادر کرد، موفقیت بخش کشاورزی 
این شهرستان تحت عنوان قطب تولید محصولات مختلف را 
به  مرهون تلاش های اصحاب رسانه و اطلاع رسانی سریع و 

موقع رسانه ها و تعامل با آنان دانست.
اظهار کرد:  اهالی رسانه  از تلاش های  همتی ضمن قدردانی 
قصد داریم با افزایش تعامل با خبرنگاران در راستای معرفی 
فعالیت های بخش کشاورزی این شهرستان بیش از پیش گام 

برداریم.
متن پیام مدیر جهاد کشاورزی شهرستان مرودشت به شرح 

ذیل است.
بسم الله الرحمن الرحیم

مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان مرودشت با بهره گیری 
از ظرفیت رسانه ها و خبرنگاران فعال در این حوزه همواره 
در معرفی ظرفیت و توانمندی بخش کشاورزی این شهرستان 

پیشگام بوده است.
بخش  در  اشتغال  شناسایی  و  معرفی  در  رسانه  اصحاب 
زنان  توانمندی  شناسایی  مکانیزاسیون،  توسعه  کشاورزی، 
روستایی، ایجاد روحیه اشتغالزایی در جامعه زنان روستایی، 
توسعه،  دارویی  گیاهان  گلخانه ها،  خانگی،  مشاغل  توسعه 
بخش  در  نوین  آبیاری  روش های  کارگیری  به  و  ترویج 
کشاورزی و شناسایی روش های بهزراعی در این بخش نقش 

مهمی ایفا کرده اند.
در  شهرستان  این  موفقیت های  و  پیشرفت ها  مدیریت  این   
تبدیل شدن  و  دامی  و  باغی  زراعی،  انواع محصولات  تولید 
به قطب تولید در اکثر محصولات را مرهون اطلاع رسانی و 
و  می داند  این شهرستان  با کشاورزی  بودن رسانه ها  همگام 

قدردان زحمات بی شائبه این عزیزان خواهد بود.
خبرنگاران با اتکا به ذوق و استعداد شخصی، خلاقیت و با 
توجه به مسئولیت اجتماعی اطلاعات مفید را به طور ساده و 

قابل فهم و در قالبی که برای ارتقای کیفیت کار عموم مؤثر 
است در اختیار مردم قرار می دهند.

اینجانب فرا رسیدن ۱۷ مرداد ماه سالروز شهادت شهید محمود 
صارمی خبرنگار، خبرگزاری جمهوری اسلامی )ایرنا( را که 
به نام روز خبرنگار نام گذاری شده است به همه خبرنگاران، 
روزنامه نگاران و سایر فعالان حوزه رسانه تبریک و تهنیت 
عرض می کنم و سلامتی و موفقیت روزافزون را از خداوند 

منان برایشان مسئلت دارم.

بیضا
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان بیضا:
صادرات گوجه فرنگی از مزارع 

بیضا آغاز شد
برداشت  آغاز  از  بیضا  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
این شهرستان  از سطح هزار و 390 هکتار در  گوجه فرنگی 
خبر داد و گفت پیش بینی می شود بیش از 84 هزار تن گوجه 

از مزارع بیضا برداشت شود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی مدیریت 
کرد  بیان  امیریان  منصور  بیضا،  شهرستان  کشاورزی  جهاد 
گوجه فرنگی در سطح 1390 هکتار از مزارع بیضا کشت شد. 
گوجه فرنگی در اسفند ماه کشت و برداشت آن از مردادماه 

آغاز و تا آبان ماه ادامه دارد.
پیش بینی می شود تا پایان زمان برداشت بیش از 84 هزار تن 
شهرستان  این  مزارع  از  کیفیت  با  و  مرغوب  گوجه فرنگی 
داخلی و کشورهای حوزه خلیج  بازارهای  برداشت و روانه 

فارس شود.
متوسط عملکرد در هکتار این محصول 60 تن است که علاوه 
بر تازه خوری توسط کارخانه های تبدیلی تهیه رب و سس 

خریداری می شود.

استان بوشهراستان بوشهر

نماینده بوشهر: 

خبرنگاران با مطالبه گری به توسعه 
این استان کمک کنند

نماینده مردم بوشهر، گناوه و دیلم در مجلس شورای اسلامی 
گفت: خبرنگاران باید با تیزبینی و قدرت قلم خون و مطالبه 

گری به توسعه این استان کمک کنند.
مرداد   ۱۷ مناسبت  به  جمیری  عبدالکریم  ایرنا،  گزارش  به 
در  که  استانی  افزود:  خبرنگاران  جمع  در  خبرنگار  روز 
شکل گیری  روزهای  آغازین  در  بویژه  است  جهش  آستانه 
 دولت جدید که دولت کار، مردم داری و ضد فساد است، از 
و جای حضور خبرنگارانی که  می کند  استقبال  مطالبه گری 
بتوانند قدر  و جایگاه خود را بهتر از هر زمان دیگری نشان 

بدهند در دولت جدید بسیار زیاد است.
از  مطالبه گری  با  می توانند  خبرنگاران  کرد:  اضافه  وی 
به  دولت،  برنامه های  با  مردم  کردن  همراه  و  دولت مردان 

توسعه استان بوشهر کمک کنند.
زحمت کش  قشرهای  از  خبرنگاران  شد:  یادآور  جمیری 
تحمل  کارشان  در  را  زیادی  سختی های  که  هستند  جامعه 
می کنند و ما نیز آماده هستیم هر جا لازم شد به آنها کمک 

کنیم تا توسعه استان بوشهر اتفاق بیفتد.
نماینده مردم بوشهر، گناوه و دیلم در مجلس شورای اسلامی 
افزود: بطور قطع ما مسئولان در ارتباط با خبرنگاران می توانیم 
به داشته ها و نداشته هایمان و خواسته های حقیقی مردم بیشتر 

پی ببریم  که به دنبال آن توسعه استان رقم خواهد خورد.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی بوشهر:

وضعیت نگران کننده کرونا 
در استان بوشهر

رئیس دانشگاه علوم پزشکی بوشهر با اشاره به ثبت رکوردی 
جدید در فوتی های کرونایی گفت: وضعیت کرونا در استان 

بوشهر نگران کننده شده است.
اینکه  بیان  با  سعید کشمیری در گفت وگو با خبرنگار مهر 
بسیار  استان  در  از کرونا  ناشی  فوتی  و  ابتلا  موارد  افزایش 
بسیار  پنجم  پیک  داشت:  اظهار  است  کننده  نگران  و  بالا 

خطرناک تر از موج های دیگر است.
وی با بیان اینکه فقط با رعایت پروتکل های بهداشتی و عدم 
مسافرت و دورهمی می توانیم از این پیک بگذریم، تصریح 
برای  جز  که  خواهشمندم  شریف  استانی های  هم  از  کرد: 
موارد ضروری از منزل خارج نشوند و استفاده از ماسک را 

فراموش نکنند.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی بوشهر بیان کرد: طی شبانه روز 
گذشته ۱۶۷ بیمار جدید در بخش های کرونایی بیمارستان های 
استان بوشهر بستری شده و ۱۵۴ نفر نیز با حال خوب از این 

بخش ها ترخیص شده اند.

فوتی ها از ۱۵۰۰ نفر گذشت.
وی با اشاره به فوت ۲۰ بیمار کرونایی طی شبانه روز گذشته 
از  بوشهر  استان  کرونایی  فوتی های  تعداد  کرد:  خاطرنشان 

ابتدا تاکنون به هزار و ۵۰۴ نفر رسیده است.
بوشهر  استان  در  کرونا  مبتلایان  کل  تعداد   کشمیری 

را ۶۹ هزار و ۹۴۵ نفر عنوان کرد.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان

استاندار هرمزگان اعلام کرد:

افزایش کرونا با برگزاری مراسم های 
عروسی و دورهمی ها در استان

در برخی شهرستان ها استقبال از دریافت
 واکسن کم است

برای  هرمزگان  مردم  از  درخواست  با  هرمزگان  استاندار 
همکاری بیشتر در رعایت دستورالعمل های بهداشتی، گفت: 
هرمزگان به دلیل کاهش رعایت پروتکل های بهداشتی در 
پیک شدیدی از شیوع بیماری کرونا قرار دارد و تعداد موارد 

ابتلا در استان، بسیار افزایش یافته است.
نشست  در  همتی  فریدون  بندرعباس،  از  ایلنا  گزارش  به 
کرد:  عنوان  هرمزگان،  در  کرونا  با  مقابله  استانی  ستاد 
استان  جزایر  در  بالا  به  ساله   18 افراد  همه  واکسیناسیون 
هرمزگان، کار بسیار خوبی بود و در جزایر قشم و کیش، 

نیز انجام خواهد شد.
استان،  پزشکی  علوم  دانشگاه  گزارش  طبق  داد:  ادامه  وی 
و  سیریک  جاسک،  همانند  شهرستان ها  برخی  در  متأسفانه 
از  دور  این  و  است  کم  واکسن  دریافت  از  استقبال  قشم، 
عقلانیت و مخالفت با عقل و علم است که واکسن موجود و 

در دسترس باشد اما افراد برای تزریق آن اقدام نکنند.
کرونا،  واکسن  تزریق  عدم  افزود:  هرمزگان  استاندار 
جان  و  سلامتی  انداختن  خطر  به  و  کرونا  به  ابتلا  احتمال 
خود و دیگران را افزایش خواهد داد و از همه مردم شریف 
هرمزگان انتظار داریم، طبق برنامه رده های سنی اعلام شده، 
حتماً برای دریافت واکسن کرونا در سامانه اینترنتی سلامت 

به نشانی salamat.gov.ir ثبت نام کنند.
همتی با بیان اینکه روند شیوع بیماری کرونا، به دلیل کاهش 
در  زیادی  بسیار  گسترش  بهداشتی،  پروتکل های  رعایت 
هرمزگان پیدا کرده است، تصریح کرد: رعایت پروتکل های 
بهداشتی، نیازمند کمک و همکاری مردم است و در حالی 
که حدود 40 درصد مردم پروتکل های بهداشتی را رعایت 
می کنند، از 60 درصد دیگر انتظار داریم برای حفظ سلامتی 

خود و دیگران، به این امر توجه داشته باشند.
به  ها  دورهمی  و  عروسی  مراسم های  برگزاری  گفت:  وی 
نقش  هرمزگان،  در  بیماری کرونا  شیوع  افزایش  در  شدت 
داشته است، در حالی که مردم از خطرات این بیماری آگاهی 

دارند.

بندرعباس

سخنگوی شورای شهر بندرعباس
 عنوان کرد؛

رقابت ۷ نفر برای سکانداری 
شهرداری بندرعباس

 
سخنگوی شورای شهر بندرعباس از گزینه های نهایی تصدی 
تا  نهایتاً  کرد  اعلام  و  رونمایی  بندرعباس  شهرداری  پست 
آخر هفته تکلیف شهردار بندرعباس از میان ۷ کاندید اعلام 

شده، مشخص خواهد شد.
به گزارش خبرنگار مهر، اسماعیل بواشه در جمع خبرنگاران 
در تشریح آخرین وضعیت انتخاب شهردار بندرعباس اظهار 
داشت: قبل از هر نکته ای بار دیگر از مردم شریف و نجیب 
شهر بندرعباس که به این ۱۱ عضو شورا رأی اعتماد دادند تا 

در جهت منافع آنان خدمت کنیم قدردانی می کنم.
اسلامی شهر  منتخب دوره ششم شورای  اعضای  افزود:  وی 
با توجه به مشکلات و شرایط حساس شهرداری  بندرعباس 
جلسات  تحلیف  مراسم  از  پیش  وقت،  ندادن  دست  از  و 
غیررسمی متعددی تشکیل دادند و درخصوص مسائل مختلف 

شورا تصمیم گیری شد.
اینکه  به  توجه  با  گفت:  بندرعباس  شهر  شورای  سخنگوی 
وظایف  قانون   ۸۰ ماده  طبق  شورا  اعضای  وظیفه  مهمترین 
ابقاء  عدم  یا  ابقاء  مورد  در  است  شهردار  انتخاب  شوراها 
شهردار سابق تصمیم گیری صورت گرفت که در پایان ضمن 
عدم ابقاء آقای امینی زاده، مهندس عبدالحسین ارجمند بعنوان 

سرپرست شهرداری بندرعباس انتخاب و معرفی شد.
وی تصریح کرد: دیگر مسئله نوع انتخاب گزینه های تصدی 
پیشنهادی  روش   ۲ زمینه  این  در  ما  بود،  شهرداری  پست 
داشتیم روش اول ارائه فراخوان برای ثبت نام پست شهرداری 

و روش دوم نیز این بود که معرفی گزینه ها بوسیله اعضای 
شورا و یا گزینه هایی که به آنان از سوی نخبگان پیشنهاد 
شده را در جلسه شورا مطرح و سپس از آنان برای ارائه برنامه 
دعوت شود که اعضای شورا پس از رأی گیری روش دوم را 

ملاک انتخاب شهردار بندرعباس قرار دادند.
بواشه افزود: با بررسی و مشورت های صورت گرفته توسط 
اکثریت اعضا شورا، نهایتاً پس پالایش ۷ گزینه برای تصدی 
شورا  محترم  اعضای  سوی  از  بندرعباس  شهرداری  پست 
برنامه معرفی شدند که مطابق جدول زمان بندی  ارائه  جهت 
ترتیب  به  مردادماه   ۱۸ و   ۱۷ دوشنبه  و  یکشنبه  روزهای 
حروف الفبا کاندیدها در جلسات شورا حاضر و برنامه های 

خود را ارائه دهند.
وی گفت: این ۷ گزینه به ترتیب شامل حسین اخلاقی، سید 
ناصر اشرفی، علی تیماس، عباس کمالی، محمد مالکی زاده، 

محمد محسنی و مهدی نوبانی هستند.
ارائه  از  نهایتاً پس  سخنگوی شورای شهر بندرعباس گفت: 
برنامه ها و جمع بندی نهایی، شهردار جدید بندرعباس با رأی 
انتخاب و  بندرعباس  اسلامی شهر  منتخبان مردم در شورای 

معرفی خواهد شد.
زاده  امینی  ساله   ۸ زحمات  از  تقدیر  ضمن  پایان  در  وی 
شهردار سابق تأکید کرد: با توجه به اینکه شهردار فعلی ابقا 
نشده و شهر بندرعباس نیز مشکلات متعددی دارد از این رو 
اتلاف وقت کار بررسی گزینه ها و  قید فوریت و بدون  با 
انتخاب شهردار را پیش خواهیم برد تا به سرعت امور مربوط 

به شهرداری را در دست بگیرد.

استان خوزستاناستان خوزستان

مدیرعامل شرکت مهندسی
 آب و فاضلاب کشور عنوان کرد؛

تلاش برای توسعه طرح های 
»آب شیرین کن« در جنوب 

خوزستان
 
 

 

گفت:  کشور  فاضلاب  و  آب  مهندسی  شرکت  مدیرعامل 
تلاش ما برای اجرای طرح های آب شیرین کن بر این است 
تا مردم جنوب خوزستان در کم آبی ها با مشکل مواجه نشوند 
و به عنوان طرح های پدافندی، اجرای این طرح ها مدنظر ما 

است.
حمیدرضا جانباز در حاشیه آیین امضا و مبادله تفاهم تأمین 
اعتباربخشی از طرح جمع آوری فاضلاب شهر آبادان در جمع 
شهرآبادان  فاضلاب  شبکه  پروژه  کرد:  اظهار  خبرنگاران 
در حال حاضر حدود ۶۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارد و با 
انجام این تأمین مالی، به پیشرفت فیزیکی حدود ۷۵ درصدی 

خواهد رسید.
به گزارش ایسنا، وی افزود: با افزایش پیشرفت فیزیکی این 
مدرن  شبکه  از  آبادان  جمعیت  از  درصد   ۹۰ حدود  طرح، 

فاضلاب بهره مند خواهند شد.
گفت:  کشور  فاضلاب  و  آب  مهندسی  شرکت  مدیرعامل 
فرآیند کارها باید کوتاه شود تا به سرعت شاهد اجرایی شدن 
تکمیل  و  آبادان  فاضلاب  جمع آوری  طرح  اجرای  عملیات 

آن باشیم.
تصفیه خانه  مترمکعبی  هزار   ۷۵ پروژه  داد:  ادامه  جانباز 
فاضلاب آبادان و احداث ۱۰ ایستگاه پمپاژ نیز در حال کار 
است و امیدواریم در انتهای سال جاری به بهره برداری برسد.
وی افزود: در راستای تأمین آب پایدار مناطق جنوبی خوزستان 
از جمله آبادان و خرمشهر، توسعه ظرفیت آب شیرین کن ها 
در دستور کار آبفای کشور قرار گرفته است. به این ترتیب 
و  آبادان  به ظرفیت آب شیرین کن های  مترمکعب  هزار   ۲۲
۱۲ هزار و ۵۰۰ مترمکعب به ظرفیت آب شیرین کن خرمشهر 

اضافه خواهد شد.
گفت:  کشور  فاضلاب  و  آب  مهندسی  شرکت  مدیرعامل 
امیدواریم آب شیرین کن اروند نیز با ظرفیت ۳۵۰۰ مترمکعب 
در شبانه روز در هفته آینده وارد مدار شود. در ابتدای پاییز 

نیز آب شیرین کن چوئبده آبادان وارد مدار می شود.
وی افزود: تلاش ما برای اجرای طرح های آب شیرین کن بر 
مشکل  با  در کم آبی ها  مردم جنوب خوزستان  تا  است  این 
این  اجرای  پدافندی،  طرح های  عنوان  به  و  نشوند  مواجه 

طرح ها مدنظر ما است.
این  در  نیز  خوزستان  آبفا  مدیرعامل  کرمی نژاد  محمدرضا 
مراسم اظهار کرد: این تفاهم نامه امروز میان بانک صادرات 
 ۴۰۰ ارزش  با  خوزستان  فاضلاب  و  آب  شرکت  و  ایران 
میلیارد ریال تسهیلات به امضا رسیده است و با هدف تکمیل 
به مدت سه  از طرح جمع آوری فاضلاب شهرآبادان  بخشی 

سال و با استفاده از تسهیلات ماده ۵۶ اجرایی خواهد شد.
سازمان  خوزستان،  استاندار  افزود:  وی  ایسنا،  گزارش  به 
مدیریت و برنامه ریزی استان و نمایندگان آبادان پیگیری های 
تفاهم نامه داشتند  این  امضا رسیدن  به  بسیار خوبی در زمینه 

تا شاهد اقداماتی برای حل مشکلات فاضلاب آبادان باشیم.
در   ۵۶ ماده  پروژه  هشت  گفت:  خوزستان  آبفا  مدیرعامل 
طرح این  ارزش  مجموع  که  دارد  وجود  خوزستان   استان 

۲ هزار و ۱۹۰ میلیارد تومان است که امروز تفاهم نامه اجرای 
یکی از این طرح ها به امضا رسید. این هشت طرح ماده ۵۶ 
ماهشهر،  مسجدسلیمان،  شادگان،  خرمشهر،  شهرهای  شامل 
بندر امام، دشت آزادگان، آبادان و یک طرح آبرسانی است.
کرمی نژاد افزود: باقی طرح ها نیز در مراحل نهایی و یا مرحله 
مذاکره هستند و امیدواریم به زودی شاهد اجرایی شدن این 

طرح ها نیز باشیم.
شهرآبادان  فاضلاب  جمع آوری  پروژه  در  کرد:  بیان  وی 
 ۶۰ دارای  و  است  شده  هزینه  تومان  میلیارد   ۶۰۰ تاکنون 
درصد پیشرفت فیزیکی و ۸۵ درصد بهره مندی است. در این 
ایستگاه و ۷۲۶ کیلومتر خط جمع آوری  تاکنون ۱۹  پروژه 
 ۳۹۵ و  پمپاژ  ایستگاه   ۲۴ و  است  شده  اجرایی  فاضلاب 

کیلومتر از پروژه باقی مانده است.
مدیرعامل آبفا خوزستان گفت: با این تفاهم نامه منعقدشده، 
۱۰ ایستگاه پمپاژ و ۱۳۴ کیلومتر خط اجرایی خواهد شد که 
عمده آن تکمیل خط انتقال خواهد بود. در نتیجه اجرای این 
تفاهم نامه، پیشرفت فیزیکی طرح از ۶۰ درصد به ۷۵ درصد 

خواهد رسید.

مدیرکل ورزش و جوانان خوزستان 
خبر داد؛

 VAR توضیحی درباره نصب
در سه استادیوم خوزستان

مدیرکل ورزش و جوانان خوزستان از رایزنی این اداره کل 
با فدراسیون فوتبال برای نصب VAR در سه استادیوم میزبان 

دیدارهای لیگ برتر در استان خبر داد.
رئیس  با  کرد:  اظهار  حیدری  افشین  ایسنا،  گزارش  به 
فدراسیون فوتبال صحبت کردیم تا جزو استان های اول برای 
در  تا  باشیم  خوزستان  در   VAR نصب  جهت  قرارداد  عقد 
از  بتوانیم  برتر هستیم،  لیگ  میزبان  استان که  استادیوم های 
فولاد،  به کمک شرکت  ان شاءالله  ببریم.  بهره  نرم افزار  این 
پالایشگاه نفت آبادان و باشگاه نفت مسجدسلیمان و کمک 
اداره کل ورزش خوزستان، جزو استان های اول در این بخش 
خواهیم بود. طبق صحبت با عزیزی خادم، مقرر شد که طی 
یکی دو هفته آینده جلسه ای در این زمینه داشته باشیم تا در 
قالب تفاهم نامه بتوانیم هر چه سریع تر این کار را انجام دهیم.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

ضعف ادارات کهگیلویه 
و بویراحمد در ارتباط با رسانه ها

 
 

 

فعال رسانه ای در یاسوج طی یادداشتی به مناسب ۱۷ مرداد 
را سکوت  نیست هایشان  محجوبانه  است: خبرنگاران  آورده 

می کنند.
خبرگزاری مهر - گروه استان ها- محمد شفیع ربیعی: عشق 
است که خبرنگاران را در این مسیر پایدار می سازد و روزی 
سختی های کشیده و چشیده ما را، تقویم قضاوت خواهد کرد.
بر  از دیگری  تا واژگان یکی پس  قلم آغاز می کنم  نام  به 
ما  تقویم  تیترهای  بر  کلمات  و  بندند  نقش  روزگار  صفحه 

خبرنگاران جاری شوند.
و  می کند  تعریف  تفریح  را  خبرنگاری  یکی  روزها  این 
با کلماتی آن را دستمایه طنز قرار می دهد که هر  دیگری 

دلی جز دل سختی کشیده خبرنگاران را رنجور می سازد.
قسم به قداست قلم، ما سال ها واژه واژه سوخته ایم و ساخته ایم. 
هیچگاه نیست های خودمان را فریاد نزدیم تا مبادا قدمی از 

قلمی بیفتد.
سالی یک بار در تقویم جایمان داده اند و چه مبارک که این 

پیوند با عطر شهادت عجین شده است.
رکن های  از  رکنی  و  جوییست  حق  و  حق گویی  روز 

دموکراسی با شما سخن می گوید.
می گویند درد را هرآنگونه که بنویسی می شود درد و خبرنگار 
دردهای بسیاری را در سینه خود دارد و چه محجوبانه سکوت 
می کند تا مبادا نیست هایش بر نگاه دیگران به قلمش اثری 

بگذارد...
همین دو ماه پیش بود که دو خبرنگار در راستای رسالتشان 
نصیبشان  آینده  از  تقویم جز خاکی سهمی  و  برداشتند  قدم 
قلب  در  را  قلممان  و  کرده ایم  زندگی  رسالتمان  با  نکرد.ما 

عدالتمان قرار داده تا مبادا دستی به اشتباه بلرزد.
با  استان  در  دستگاه ها  اغلب  و  رسیده  خبرنگار  روز  اکنون 
یک تبریک ساده از کنار آن می گذرند و انگار همین تقویم 
سالی یک بار نیز برای بسیاری از دستگاه ها مفهومش را پیدا 

نکرده و ضعف تعامل در کالبدشان موج می زند.
دستگاه هایی که در گذشته ضعف تبادل و تولید دیتا داشته اند 
با نزدیکی به روز خبرنگار نیز این بار در پشت کرونا ایستاده 
تا عملکردی ضعیف تر از هر سال خود را در تکریم حداقل 

زبانی روز خبرنگار داشته باشند.
بحران کرونایی که قشر ضعیف خبرنگاران را در بر گرفت، 
پر  نجابت  این  صدای  نخواست  دستگاهی  هیچ  انگار  اما 

سکوت را بشنود.

استاندار کهگیلویه و بویراحمد گفت: دولت جدید را هر کسی به هر 
شکلی که می تواند کمک کند و دنبال موفقیت دولت باشیم.

حسین کلانتری در گفت و گو با خبرنگار ایسنا درخصوص تغییر خود 
افزود: از روز اول که به استان کهگیلویه و بویراحمد آمده ام، گفتم؛ برای 
مدت دو سال به این استان آمدم و هم اکنون دو سال تمام شده و دو ماه 

نیز از این مدت گذشته است.
جدید  استاندار  و  جدید  کشور  وزیر  دولت،  تغییر  با  کرد:  اظهار  وی 

خاطرنشان  بویراحمد  و  کهگیلویه  می شود.استاندار  منصوب  و  معرفی 
کرد: تا روزی که در استان کهگیلویه و بویراحمد باشم به وظیفه قانونی 
و شرعی خود عمل می کنم تا مشکلی برای خدمات دهی به مردم استان 
ایجاد نشود.کلانتری تصریح کرد: از ابراز لطف و محبت مردم و اشخاص 
حقیقی و حقوقی استان کهگیلویه و بویراحمد نسبت به اینجانب تشکر 
می کنم.وی ادامه داد: پس از آمدن استاندار جدید استان برای او آرزوی 

توفیق می کنم و همه تجارب خود را به ایشان انتقال می دهم.

اظهارنظر صریح و شفاف استاندار کهگیلویه و بویراحمد درخصوص یک سؤال


